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Výroční 35. ročník konference AOECS (35th General Assembly AOECS - Association of 

European Coeliac Societies) hostila v Athénách Hellenic Coeliac Society. Tentokrát se 

program “Mladých evropských celiaků” protnul i s agendou AOECS, kdy jsme se v jednom 

bloku mohli zúčastnit jedné ze 4 diskusních skupin. Můj výběr mě nasměroval na debatu o 

biologicky rozložitelných potravinových obalech, které ale v mnoha případech mohou 

obsahovat lepek. A probírali jsme tedy další kroky, jak o tom informovat, a že by mělo být 

studováno, jestli z obalů nedochází k přenosu lepku na potraviny. 

Samotný program CYE se zaměřoval na zajeté projekty a 

nová témata. Nejdřív bylo potřeba se seznámit, protože 

došlo u několika zemí k obměně vyslaných delegátů. I proto 

jsme se věnovali teambuildingovým aktivitám, což šlo v 

počtu 21 delegátů skvěle. Také došlo na představení 

činnosti našich organizací a představení toho, co se nám na národních úrovních povedlo. Tak 

jsem nemohla věnovat pár powerpointových snímků ničemu jinému než petici, kterou jsem s 

dalšími mladými celiaky měla tu čest připravit. 

Hlavní náplní plných dvou dnů bylo sestavit plán cílů na příští rok na všech úrovních našich 

pracovních skupin. Abychom se k naplnění cílů lépe přiblížili byly nám představeny nové 

pracovní platformy a programy, které začneme užívat. 

Nedílnou součástí programu bylo také zhodnocení posledního CYE Summer campu, který se 

konal v Lisabonu, v Portugalsku. Podle fotek a vyprávění to byl opravdu vydařený a slunečný 

ročník. V dalším roce se týdenní setkání mladých celiaků plné dobrého jídla uskuteční 

Nizozemsku. Delegátky nizozemské organizace představily první předběžné plány, účastníci 

se budou mít na co těšit. Na instagramu je najdete pod účtem @coeliactive. Více informací o 

https://www.google.com/url?sa=t&rct=j&q=&esrc=s&source=web&cd=&cad=rja&uact=8&ved=2ahUKEwj91pyM77yCAxVzi_0HHSMYCR8QFnoECBoQAQ&url=https%3A%2F%2Fwww.coeliactive.nl%2F&usg=AOvVaw0aoCLZQ10mSNbBhrofUoiw&opi=89978449
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termínu a přihlašování pak určitě bude k nalezení na instagramovém profilu CYE a budeme 

vás o tom informovat i my.  

Jako i v loňském roce pro nás měla přednášku zástupkyně hostící organizace, Elpida, která 

celé General Assembly organizovala. Bavili jsme se převážně o motivaci pro dobrovolnou 

práci v našich organizacích. Také nám zástupkyně mladých řeckých celiaků, Thalia, povídala, 

jaké aktivity začíná organizovat. 

Celý letošní program pro nás připravilo vedení, které jsme zvolili v loňském roce ve složení 

Amalia Henrichsen z Norska (General Coordinator), Marissa Siemons z Nizozemska (Project 

Manager) a Paula Herz z Německa (Financial Manager). Marissa se rozhodla z pozice 

projektového manažera odstoupit. Na tuto funkci se přihlásila Aline Maillard ze Švýcarska, 

která byla jednohlasně zvolena a ihned po zvolení se pustila do práce. A tak se v dalším roce 

jistě všechny cíle a nápady, kterými obohatit projekty, jistě podaří realizovat. 

 

 

 

 
 

 

 


